
ZPA.0003.16.2024                                                           Kalisz, 25 czerwca 2024 roku

                                                      

Pan
Tomasz Bezen
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację w sprawie wyznaczenia  
przejścia dla pieszych w ul. Szymanowskiego przy skrzyżowaniu z ul. Stawiszyńską, 
udzielonej pismem nr ZPA.0003.16.2024 informuję, że po rozpatrzeniu 
przedmiotowej sprawy, Zespół ds. organizacji ruchu zajął wobec niej pozytywne 
stanowisko.

Obecnie Zarząd Dróg Miejskich przygotowuje projekt stałej organizacji 
ruchu, wprowadzający stosowne zmiany w oznakowaniu drogowym. Umieszczenie 
oznakowania nastąpi po zatwierdzeniu projektu przez Prezydenta Miasta Kalisza 
– najpóźniej do końca lipca. 

 Łączę wyrazy szacunku

                                                                            Prezydent Miasta Kalisza
           /…/
Krystian Kinastowski



Kalisz, 30.04.2024 r.

ZPA.0003.16.2024

Pan 

Tomasz Bezen

Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z 26 kwietnia br. w sprawie wyznaczenia przejścia
dla pieszych w ul. Szymanowskiego przy skrzyżowaniu z ul. Stawiszyńską uprzejmie 
informuję, że powyższa sprawa została przekazana do rozpatrzenia przez Zespół
do spraw organizacji ruchu, działający przy Prezydencie Miasta Kalisza.

Ustosunkuję się do Pana propozycji po zajęciu stanowiska przez to gremium, złożone
z przedstawicieli Zarządu Dróg Miejskich, Komendy Miejskiej Policji i Straży Miejskiej 
Kalisza.

      Z wyrazami szacunku

                                                                                w z. Prezydenta Miasta Kalisza
      /…/

      Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



 

 

 

 

Prezydent Miasta Kalisza  

Krystian Kinastowski   

 

 

             

 

 

 Interpelacja  

 

 

 

 

Proszę Pana Prezydenta o utworzenie nowego przejścia dla pieszych na ulicy Szymanowskiego, 

przy skrzyżowaniu z ulicą Stawiszyńską. Przejście to jest niezbędne dla zachowania 

bezpieczeństwa pieszych. Szczególnie w godzinach szczytu jest tu bardzo duży ruch kołowy. 

 

 

 

      

          Tomasz Bezen   

 Radny Rady Miasta Kalisza  

 

 

 

 


